
Dagsorden Generalforsamling 
Grundejerforeningen Lundegaard 
Torsdag den 22. Maj 2019 kl. 19.00 
 

Generalforsamlingen finder sted i mødelokalet på Fensmark 
Bibliotek, Kildegårdsvej 56, Fensmark 
 

Dagsorden 
1. Valg af dirigent. 
 
2. Bestyrelsens beretning v. formand Trine Svendsen. 
 
3. Aflæggelse af revideret regnskab v. kasserer Irena Kjærgård. 
 
4. Forslag til Generalforsamlingen. 
Forslag fra bestyrelsen: 
 
• Bestyrelsen foreslår at genoprette et festudvalg som kan lave en lille sommerfest for os 
alle. Vi håber der kommer nogen, som vil være med til og støtte op om dette lille projekt 
og som har lyst til og melde sig til. 
 
• Ved sidste års generalforsamling blev det vedtaget, at der i 2019 skulle bruges ca. 
50.000 kr på indkøb og installation af elementer til den eksisterende legeplads.  
Det er desværre efterfølgende konstateret, at vores legeplads er i så dårlig stand, at det 
ikke længere er rentabelt, at vedligeholde den. Bestyrelsen foreslår derfor, at de 50.000 
kr bliver stående som egenkapital, og i stedet indgår som en del af finansieringen til 
nyetablering af en  ny legeplads fra Kompan. 
Det indhentede tilbud består af vippedyr, sansegynge, drejekar, solsikkegynge og 
legetårn med klatrevæg, tunnel, brandmandsstige og rutschebane.  
Prisen på dette er 160.000 kr inkl. montering.  
Bestyrelsen foreslår, at der hensættes 30.000 kr i budgettet for 2020, 30.000 kr i 
budgettet for 2021, og de sidste 100.000 kr finansieres via egenkapital, hvor bestyrelsen 
også forestiller sig, at legepladsen etableres.  
Ovenstående er alle godkendt efter EN-1176 til offentlig brug. 



 
5. Fremlæggelse af budget samt kontingent fastsættelse. 
Bestyrelsen foreslår uændret kontingent på kr. 1400,- 
 
6. Valg. 
Bestyrelsesmedlem. Lars Nielsen & Maj-Britt Olsen 
Bestyrelsessuppleanter. Allan Sommer & Jonas Frøslund 
Kasserer. Irena Kjærgård 
Bilagskontrollant. (Birthe Nielsen) 
Bilagskontrollant. (Phillip Hansen) 
Bilagskontrollant suppleant (Teddy Palmgren Rasmussen er flyttet) 
 
7. Eventuelt. 
Der bydes på øl/sodavand. 
 
Med venlig hilsen 
Bestyrelsen 


